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Styrelsemöte EHF
Torsdag den 12 september 2024

Deltagare:
Andreas Hammar, Linnea Maurd, Lena Wiklund, Rebecka Ahonen Salahov, Mats Berggren,
Peter Wallin och Linda Diktonius

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
● Dagordningen för mötet fastställdes.
● Till justerare för mötet valdes Mats Berggren
● Föregående protokoll godkändes.

Anteckningar

Från föregående möte

● Vi skjuter på projektet trafikkalendern, vi mäktar inte med det just nu. Hoppas
kunna göra det i framtiden.

● Grå EHF- jackor till alla födda 2007 är klart.
● Idrottsdebatten den 18 september på Kompassen- mycket bra diskussioner runt

detta på ledarträffen. Andreas skriver ihop vad som sades och skickar till politikerna
så de hinner förbereda sig.

● 60 000 kr i bidrag till utsatta områden/skolor. En före detta spelare ska gå in och
genomföra det här projektet. Hur stimulerar vi dessa barn att testa på handboll och
även fortsätta? Kan Majblomman på något sett kopplas på?

Sponsring

● Vi försöker få fler företag att vilja vara matchvärdar. Det kostar 1000 kr per match.
Ditt företag syns i matchprogrammet och delar ut priset till matchens lirare.
Sponsorgruppen vill gärna ha in tips på möjliga företag.
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● Dessa 1000 kr går rakt in i föreningen.

Försäljning och ekonomi

● Behållning på föreningskontot 138 000 kr och på mälarkontot 515 000kr. Resultat
för september är 102 000 kr i vinst. Det är ett preliminärt resultat då lagkassorna ej
är bokförda.

● Kostnadsfördelning för USM på 30 000 kr har kommit först nu, även om det var i
våras.

● Sparbanken är nu fakturerade för föreningslägret.
● Installationsbolaget är inte fakturerade än.
● F10/11 har fått ett lån inför USM som betalas tillbaka innan årsskiftet. Styrelsen

godkänner att de får ett bidrag på 10 000 kr.
● Anton Andreasson blir avlönad med 7143 kr per månad, brutto i 10 månader. Ligger

med i budgeten.
● Anne- lie Glaad avlönas med 7500 kr per månad. Från 1 juli.
● Vi behöver ha en långsiktig plan vad gäller ekonomin och vad vi ska lägga pengar på.

Vi kan inte släppa igenom så många småutgifter.
● Balans och resultaträkning läggs ut under dokument på styrelsesidan.
● Återstartsstöd kan sökas för “schysst match” 7500 kr.
● Bidrag på 20 000 kr för föreningskoordinator i Idrottshuset. Denna person ska ta

emot synpunkter, tankar m.m från spelare, föräldrar och ledare. Beslut tas att
Anne-lie gör det och en del av hennes löneökning läggs där. Pengarna används som
ett arvode.. Andreas tar diskussionen med henne.

● Vi har fått godkänt av SISU för skol samverkansprojektet, det ger oss ett bidrag på
16 000 kr. Syftet är att få fler barn att börja spela handboll. Vi har redan fått 4000 kr.

● Vi har fått flera nomineringar till att bli årets förening och Sparbanken har tagit
beslutet att utse oss som vinnare till detta pris, vilket innebär 50 000 kr till
föreningen. Prisutdelning är nu på lördag den 14/9. Den aktiva/inkluderande
föreningen är det som gör att vi vinner. Flertalet representanter kommer att
närvara. Detta innebär att vi inte kommer att göra en justering av medlemsavgiften,
som beslutades på årsmötet. en kostnad på ca 20 000kr. Detta beslut klubbades
igenom.

● Peter ställer sig emot att årsmötesbeslutet revs upp. Han saknar dialogen i
styrelsen.

● Stödmedlemskap- Lena önskar att ingen i styrelsen godkänner dessa. Hon behöver
ha koll på dessa själv för att faktureringen ska bli ok.

● Medlemsavgift- administrationsavgiften på dessa har höjts.
● Banktillhörigheter är på gång.
● Dam-trims/Div-3 avgifter är uppe för diskussion. De flesta tränar en gång i veckan

och tycker avgiften är för hög. Under mötet som var med berörda spelare
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beslutades en avgift om du kör Trim och en gång i veckan, om du tränar fler gånger
Div 3 en annan avgift. Andreas nya förslag är att oberoende vilken nivå du kör så en
avgift om du tränar en gång i veckan på 1750 kr. Vid fler träningstillfällen är det en
avgift på 3050 kr.

● Försäljning- Newbody är på gång. Bingolotter innan jul. Troligtvis en försäljning till
innan säsongen är slut.

Arrangemang och tävling

● Bra möte i arrangemangsgruppen förra veckan. Många hemma arrangemang
framför oss. Alltid dam först och sen herr. Arrangemangsgruppen hjälps åt att plocka
fram och plocka bort.

● Separat schema för torkare, filmare, utdelning av matchens lirare m.m. kommer ut.
Arrangemangsgruppen kommer få detta underlag.

● Lotteritillstånd behövs ej. Kommer köras för både herr och dam.
● Vi ska vid matcher ha 16 stycken stolar för avbytare. Idag har vi inte det. Peter tittar

på prisuppgifter. Belsut tas att vi köper så vi får komplett set och vi lägger 5000 kr på
det. Peter och Andreas tittar vidare och ser om vi köper nya eller begagnade, men
innan dess stämmer vi av med kommunen om de har några över.

● “Hej-foto” vi väntar på ett pris. Peter kollar vilka möjligheter han har att fota själv..
● Mats har ett skåp på gång till arrangemangsgruppen .

Senior

● Lovisa Skagerlind är förhoppningsvis tillbaka till årsskiftet. Hon betalar
medlemsavgift och när hon är tillbaka i träning kör vi samma upplägg som förra året.

● Vi jagar säljansvarig, annars är alla poster tillsatta.

Barn och Ungdom

● Linda D och Maria K hade möte med P2013 där ledarna hoppat av. Två föräldrar kan
tänka sig gå in och ta träningarna.

● Damjunior- är datorerna uppdaterade? Andreas/Peter kollar med Stefan inför USM.
● Två lagledare är utsedda i Damjunior, då det har saknas.
● Herrjunior- för sent med ansökan till att spela USM tillsammans med Västerås.

Kanske ska 2 spelare från oss kunna spela med Västerås. De behöver betala
medlemsavgift för Västerås. Förslaget från Andreas är att föreningen står för
kostnaden för medlemsavgiften för dessa två. Förslaget godkännes.
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● Föräldramöten- Linda är gärna med. De flesta lag har anteckningar på laget.se. som
man kan kika på.

● De små målen i B/C-hallen passar inte i hålen. Anne-lie säkerställer så det är rätt mål
på rätt plats.

● Matchställ till F2016/2017 finns att låna.
● Ledarställ- Linda godkänner vilka ledare som ska ha ställ. Sen beställer Mats.

Material

● Arrangemangsgruppen hade möte förra veckan. De önskar hoodies när de är i
hallen, för kallt med piké som de har idag. Har fått pris på ca 25 stycken. Har fått pris
på ca 300 kr st. Ligger ej med i budget.Har vi någon frivillig sponsor?

● Ovan förslag ställer vi oss positiva till, men vi behöver veta hur vi finansierar dessa
innan vi beställer. Andreas ställer frågan i arrangemangsgruppen om någon har
sponsorkontakter. Sen tar vi beslut.

● Intersport kommer lanserar en ny ziptröja från Kempa i webbshoppen.
● Vantar, halsduk, handduk, vattenflaska och mössa finns det önskemål på inför jul.

Mats kollar med Intersport vad de kan erbjuda.
● Vi får en “frisumma” från Intersport. Vi behöver ha koll på att vi använder den

summan innan vi börjar betala för det vi beställer från Intersport.

Sociala medier

● Möte på gång med de ansvariga.

Utbildning

● Funktionärsutbildningarna är avklarade
● Domarutbildningar är på gång. Vi vill att alla som är födda 2009 och tidigare går

utbildningen, även om man inte vill döma.
● Vi vill gärna ha en mentor som är med vid varje match.
● Ersättning utges enligt taxa.

Ansvarig fika nästa möte

● Peter Wallin
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Kommande möten

● Seniortränarna bjuds in till nästa möte.
● 10/10 kl 18.00 i Röda Villan.

Sekreterare Justerare Ordförande

Linnea Maurd Mats Berggren Andreas Hammar
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Styrelsemöte EHF
Torsdag den 12 september 2024


Deltagare:
Andreas Hammar, Linnea Maurd, Lena Wiklund, Rebecka Ahonen Salahov, Mats Berggren,
Peter Wallin och Linda Diktonius


Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
● Dagordningen för mötet fastställdes.
● Till justerare för mötet valdes Mats Berggren
● Föregående protokoll godkändes.


Anteckningar


Från föregående möte


● Vi skjuter på projektet trafikkalendern, vi mäktar inte med det just nu. Hoppas
kunna göra det i framtiden.


● Grå EHF- jackor till alla födda 2007 är klart.
● Idrottsdebatten den 18 september på Kompassen- mycket bra diskussioner runt


detta på ledarträffen. Andreas skriver ihop vad som sades och skickar till politikerna
så de hinner förbereda sig.


● 60 000 kr i bidrag till utsatta områden/skolor. En före detta spelare ska gå in och
genomföra det här projektet. Hur stimulerar vi dessa barn att testa på handboll och
även fortsätta? Kan Majblomman på något sett kopplas på?


Sponsring


● Vi försöker få fler företag att vilja vara matchvärdar. Det kostar 1000 kr per match.
Ditt företag syns i matchprogrammet och delar ut priset till matchens lirare.
Sponsorgruppen vill gärna ha in tips på möjliga företag.
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● Dessa 1000 kr går rakt in i föreningen.


Försäljning och ekonomi


● Behållning på föreningskontot 138 000 kr och på mälarkontot 515 000kr. Resultat
för september är 102 000 kr i vinst. Det är ett preliminärt resultat då lagkassorna ej
är bokförda.


● Kostnadsfördelning för USM på 30 000 kr har kommit först nu, även om det var i
våras.


● Sparbanken är nu fakturerade för föreningslägret.
● Installationsbolaget är inte fakturerade än.
● F10/11 har fått ett lån inför USM som betalas tillbaka innan årsskiftet. Styrelsen


godkänner att de får ett bidrag på 10 000 kr.
● Anton Andreasson blir avlönad med 7143 kr per månad, brutto i 10 månader. Ligger


med i budgeten.
● Anne- lie Glaad avlönas med 7500 kr per månad. Från 1 juli.
● Vi behöver ha en långsiktig plan vad gäller ekonomin och vad vi ska lägga pengar på.


Vi kan inte släppa igenom så många småutgifter.
● Balans och resultaträkning läggs ut under dokument på styrelsesidan.
● Återstartsstöd kan sökas för “schysst match” 7500 kr.
● Bidrag på 20 000 kr för föreningskoordinator i Idrottshuset. Denna person ska ta


emot synpunkter, tankar m.m från spelare, föräldrar och ledare. Beslut tas att
Anne-lie gör det och en del av hennes löneökning läggs där. Pengarna används som
ett arvode.. Andreas tar diskussionen med henne.


● Vi har fått godkänt av SISU för skol samverkansprojektet, det ger oss ett bidrag på
16 000 kr. Syftet är att få fler barn att börja spela handboll. Vi har redan fått 4000 kr.


● Vi har fått flera nomineringar till att bli årets förening och Sparbanken har tagit
beslutet att utse oss som vinnare till detta pris, vilket innebär 50 000 kr till
föreningen. Prisutdelning är nu på lördag den 14/9. Den aktiva/inkluderande
föreningen är det som gör att vi vinner. Flertalet representanter kommer att
närvara. Detta innebär att vi inte kommer att göra en justering av medlemsavgiften,
som beslutades på årsmötet. en kostnad på ca 20 000kr. Detta beslut klubbades
igenom.


● Peter ställer sig emot att årsmötesbeslutet revs upp. Han saknar dialogen i
styrelsen.


● Stödmedlemskap- Lena önskar att ingen i styrelsen godkänner dessa. Hon behöver
ha koll på dessa själv för att faktureringen ska bli ok.


● Medlemsavgift- administrationsavgiften på dessa har höjts.
● Banktillhörigheter är på gång.
● Dam-trims/Div-3 avgifter är uppe för diskussion. De flesta tränar en gång i veckan


och tycker avgiften är för hög. Under mötet som var med berörda spelare
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beslutades en avgift om du kör Trim och en gång i veckan, om du tränar fler gånger
Div 3 en annan avgift. Andreas nya förslag är att oberoende vilken nivå du kör så en
avgift om du tränar en gång i veckan på 1750 kr. Vid fler träningstillfällen är det en
avgift på 3050 kr.


● Försäljning- Newbody är på gång. Bingolotter innan jul. Troligtvis en försäljning till
innan säsongen är slut.


Arrangemang och tävling


● Bra möte i arrangemangsgruppen förra veckan. Många hemma arrangemang
framför oss. Alltid dam först och sen herr. Arrangemangsgruppen hjälps åt att plocka
fram och plocka bort.


● Separat schema för torkare, filmare, utdelning av matchens lirare m.m. kommer ut.
Arrangemangsgruppen kommer få detta underlag.


● Lotteritillstånd behövs ej. Kommer köras för både herr och dam.
● Vi ska vid matcher ha 16 stycken stolar för avbytare. Idag har vi inte det. Peter tittar


på prisuppgifter. Belsut tas att vi köper så vi får komplett set och vi lägger 5000 kr på
det. Peter och Andreas tittar vidare och ser om vi köper nya eller begagnade, men
innan dess stämmer vi av med kommunen om de har några över.


● “Hej-foto” vi väntar på ett pris. Peter kollar vilka möjligheter han har att fota själv..
● Mats har ett skåp på gång till arrangemangsgruppen .


Senior


● Lovisa Skagerlind är förhoppningsvis tillbaka till årsskiftet. Hon betalar
medlemsavgift och när hon är tillbaka i träning kör vi samma upplägg som förra året.


● Vi jagar säljansvarig, annars är alla poster tillsatta.


Barn och Ungdom


● Linda D och Maria K hade möte med P2013 där ledarna hoppat av. Två föräldrar kan
tänka sig gå in och ta träningarna.


● Damjunior- är datorerna uppdaterade? Andreas/Peter kollar med Stefan inför USM.
● Två lagledare är utsedda i Damjunior, då det har saknas.
● Herrjunior- för sent med ansökan till att spela USM tillsammans med Västerås.


Kanske ska 2 spelare från oss kunna spela med Västerås. De behöver betala
medlemsavgift för Västerås. Förslaget från Andreas är att föreningen står för
kostnaden för medlemsavgiften för dessa två. Förslaget godkännes.
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● Föräldramöten- Linda är gärna med. De flesta lag har anteckningar på laget.se. som
man kan kika på.


● De små målen i B/C-hallen passar inte i hålen. Anne-lie säkerställer så det är rätt mål
på rätt plats.


● Matchställ till F2016/2017 finns att låna.
● Ledarställ- Linda godkänner vilka ledare som ska ha ställ. Sen beställer Mats.


Material


● Arrangemangsgruppen hade möte förra veckan. De önskar hoodies när de är i
hallen, för kallt med piké som de har idag. Har fått pris på ca 25 stycken. Har fått pris
på ca 300 kr st. Ligger ej med i budget.Har vi någon frivillig sponsor?


● Ovan förslag ställer vi oss positiva till, men vi behöver veta hur vi finansierar dessa
innan vi beställer. Andreas ställer frågan i arrangemangsgruppen om någon har
sponsorkontakter. Sen tar vi beslut.


● Intersport kommer lanserar en ny ziptröja från Kempa i webbshoppen.
● Vantar, halsduk, handduk, vattenflaska och mössa finns det önskemål på inför jul.


Mats kollar med Intersport vad de kan erbjuda.
● Vi får en “frisumma” från Intersport. Vi behöver ha koll på att vi använder den


summan innan vi börjar betala för det vi beställer från Intersport.


Sociala medier


● Möte på gång med de ansvariga.


Utbildning


● Funktionärsutbildningarna är avklarade
● Domarutbildningar är på gång. Vi vill att alla som är födda 2009 och tidigare går


utbildningen, även om man inte vill döma.
● Vi vill gärna ha en mentor som är med vid varje match.
● Ersättning utges enligt taxa.


Ansvarig fika nästa möte


● Peter Wallin







5


Kommande möten


● Seniortränarna bjuds in till nästa möte.
● 10/10 kl 18.00 i Röda Villan.


Sekreterare Justerare Ordförande


Linnea Maurd Mats Berggren Andreas Hammar
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